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Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XVII sesji. 

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Uchwały 

a. Nr XVIII. .2016 podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia i wdrażania „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Wiejskiej Miłoradz”. 

7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

8. Wolne wnioski i oświadczenia. 

9. Zakończenie obrad.     

 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel otworzyła XVIII Sesję Rady Gminy Miłoradz. 
Poinformowała, że zwołanie sesji podyktowane jest koniecznością podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia i 
wdrażania „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wiejskiej Miłoradz”. Poprzedni plan przyjęty 
Uchwałą nr XII.64.2015 z dnia 07.12.2015 przez Radę Gminy Miłoradz Plan Gospodarki Niskoemisyjnej 
przeszedł weryfikację przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, który 
wprowadził dodatkowe zalecenia do dokumentacji PGN. Zalecenia te zgodnie z przyjętą metodologią 
zostały wprowadzone do treści PGN. 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel powitała przybyłych Radnych, Wójta Gminy, 
Sołtysów, pracowników urzędu (listy obecności stanowią załącznik Nr 1 i 2 do niniejszego protokołu), na 
podstawie listy obecności radnych stwierdziła prawomocność obrad – na stan 15 radnych udział w 
posiedzeniu bierze 15 radnych. 
Ad. 3 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel zapytała, kto z radnych ma uwagi do 
porządku obrad XVIII Sesji. 
Złożyła wniosek, aby do porządku obrad dodać projekty uchwały: 

 pkt 6b, projekt uchwały w sprawie sprzedaży w trybie przetargu ustnego nieograniczonego działki 
nr 46 położonej w obrębie Bystrze, 

Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Wniosek w głosowaniu jawnym został przyjęty 12 głosami za, 2 głosami przeciw i 1 głosem 
wstrzymującym się. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
Porządek obrad w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
Ad. 4 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel zapytała, kto z radnych ma uwagi do 
protokołu z XVII Sesji. 
Uwag nie wniesiono. 
Protokół z XVII Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
Ad. 5 
Nie zgłoszono interpelacji i zapytań. 
Ad. 6 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel poprosiła Zastępcę Przewodniczącego Rady 
Gminy Miłoradz Pana Tomasza Żuchowskiego o prowadzenie dalszej części obrad. 
a. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia i wdrażania „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wiejskiej Miłoradz”. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
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Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr XVIII.122.2016 Rady Gminy Miłoradz z dnia 27 czerwca 2016 roku w sprawie przyjęcia i 
wdrażania „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wiejskiej Miłoradz” w głosowaniu jawnym 
została przyjęta jednogłośnie. 
b. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie sprzedaży w trybie przetargu ustnego nieograniczonego działki nr 46 położonej w 
obrębie Bystrze. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Radny Pan Władysław Strąk wyraził negatywną opinię w sprawie sprzedaży majątku gminnego. Stwierdził, 
że należy zwiększyć wysokość dzierżawy np. wg stawek Agencji Rynku Rolnego. Ponadto poinformował, że 
w trakcie wcześniejszej dyskusji członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Finansowej 
wyrazili negatywną opinię nt. sprzedaży omawianej działki. 
Sołtys sołectwa Mątowy Małe Pan Stanisław Sadowski wyraził opinię, że należy sprzedać omawianą 
działkę, gdyż środki pozyskiwane z dzierżawy są zbyt niskie. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr XVIII.123.2016 Rady Gminy Miłoradz z dnia 27 czerwca 2016 roku w sprawie sprzedaży w 
trybie przetargu ustnego nieograniczonego działki nr 46 położonej w obrębie Bystrze w głosowaniu 
jawnym została przyjęta 12 głosami za, 2 głosami przeciw (przeciw głosował Władysław Strąk) i 1 głosem 
wstrzymującym się. 
Ad. 7 
Nie zgłoszono interpelacji i zapytań. 
Ad. 8 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek poinformował, że w dniu dzisiejszym uzyskał pisemną odpowiedź od 
zarządcy dróg powiatowych i w najbliższym czasie odpowie pisemnie na zadane pytania dotyczące 
okaszania poboczy dróg. Ponadto poinformował, że w celu poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu w 
Miłoradzu zarządca drogi planuje montaż lustra. 
Radny Pan Wojciech Langowski poprosił aby do Starostwa Powiatowego w Malborku skierować pismo o 
określenie terminu kiedy zostanie przeprowadzony remont chodnika na odcinku od Urzędu Gminy do ul. 
Szkolnej. 
Ad. 9 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel podziękowała obecnym za udział w obradach 
i ogłosiła zakończenie obrad XVIII Sesji Rady Gminy Miłoradz. 
 
 

PRZEWODNICZĄCY RADY 
 

/-/ Dominika Wróbel 


